
Til
justitsministeren

Folketinget — Retsudvalget
Christiansborg, den 16. november 2004

Udvalget udbeder sig – i 5 eksemplarer – ministerens besvarelse af 
følgende spørgsmål:

Da fængselscellerne i Politigården blev renoveret og åbnet til brug, blev det 
understreget, at disse celler kun skulle bruges til helt særligt negative fanger, 
som ikke kunne begå sig andre steder.

På den baggrund ønskes en redegørelse for, hvor mange indsatte der for tiden 
er anbragt på Politigården, herunder begrundelsen for denne anbringelse. 
Endvidere ønskes oplyst, hvor mange varetægtsarrestanter der er anbragt her 
for tiden, samt hvor længe man forventer, at de skal opholde sig der, set i lyset 
af de ganske begrænsede fysiske rammer opholdet foregår under.

P.u.v. 
Anne Baastrup,

formand.

Retsudvalget 2004-05 (1. samling)
REU alm. del Spørgsmål  74
Offentligt


